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Interpelacja 

 

Dotyczy: stanu bezpieczeństwa, czystości oraz stanu kanalizacji deszczowej ulicy Przytorowej 

oraz ulic przyległych Szumna, Równa oraz sąsiednich 

 

Na podstawie art. 24 ust. 4, 5, 6 i 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2024 r. poz. 609, z późn. zm.) składamy interpelacje w sprawie potrzeby zrealizowania 

oczekiwanych potrzeb mieszkańców Osiedla Przemysłowe, w okolicach ulicy Przytorowej oraz ulic 

sąsiednich m.in. Szumnej i Równej.  

W dniu 13 wrześnie 2024 odbyło się spotkanie z mieszkańcami Osiedla zorganizowane 

przez jego Zarząd. Uczestnicząc w tym spotkaniu jako radni Rady Miasta Ciechanów 

wysłuchaliśmy licznych wniosków i oczekiwań zgromadzonych osób w poniższym zakresie. 

W szczególności trzeba zauważyć, że koniecznej poprawy wymaga stan bezpieczeństwa 

publicznego w okolicach ul. Przytorowej, w której pasie, bezpośrednio pod wiaduktem 

samochodowym odbywają się liczne libacje i spotkania z nadużywaniem alkoholu. Uczestnicy tych 

spotkań zakłócają porządek publiczny i stanowią możliwe zagrożenie dla bezpieczeństwa 

Mieszkańców. Wnioskujemy o zwiększenie ilości patroli, w ramach możliwości osobowych Straży 

Miejskiej, szczególnie w godzinach popołudniowych, a także zwrócenie się do Komendanta 

Powiatowego Policji o zwiększenie ilości patroli policji w godzinach wieczornych i nocnych.  

Wnioskujemy także o zbadanie możliwości formalnych i technicznych w celu 

zainstalowania kamer monitoringu na podporach wiaduktu lub w innych miejscach w okolicy  

w celu stałej kontroli stanu bezpieczeństwa. Kolejnym wnioskiem prowadzącym do poprawy 

bezpieczeństwa jest interwencja stosownych służb w celu usunięcia zakrzewień zasłaniających ulice 

w tym rejonie, tak tych w gruncie miejskim jak i w ramach pasa drogowego, ale wyrastających                    

z nieruchomości prywatnych.  

 

 



Problem wymagający interwencji służb miejskich to także zalewanie tej okolicy                                  

w przypadku występowania intensywnych opadów deszczu. Brak kanalizacji deszczowej w ulicach 

dochodzących do ul. Przytorowej powoduje, że wody opadowej spływają na tą ulicę, a wobec braku 

odpływu powodują duże zastoisko wody pod wiaduktem. Wnosimy o zbadanie technicznych  

i formalnych możliwości wykonania kanalizacji deszczowej i zweryfikowanie możliwości odbioru 

wody przez kolektor deszczowy znajdujący się w pasie ul. Przytorowej i w okolicach terenu 

zarządzanego przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. 

Poza powyższymi sprawami wnioskujemy również o zweryfikowani stanu nawierzchni 

chodnika znajdującego się w pasie łączącym ul. Przytorową z ulicą Płocką i w razie takiej 

konieczności wykonanie niezbędnych napraw. 

 

Załączniki: 

Dokumentacja fotograficzna spotkania z dnia 13.09.2024 r. 
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